

## 普通手术台(BS型、B型)

Ordinary Operating Table (Model BS, B)

本产品供医院手术室施行头、颈、胸腹腔、会阴及四肢等外科、妇产科、五官科、骨科等手术用。具有综合多能、轻便灵活、实用价廉的特点。BS型底盘罩及内外罩为不锈钢。

This table is designed for surgical procedures of the head, neck, thorax and abdomen, And extremities as well as for gynaecological, oto-rhino-laryngological and orthopaedics operations. It is characterized by versatility, easy operation, good quality and low price. Chassis inside & outside cover of model BS are stainless steel.

主要规格 (Specifications)		
长 (Length)	2000mm	
宽 (Width)	480mm	
高 (Height)	750~1000mm	



主要技术参数 (Main Technical Parameters)		头板下折(Head Section Lowered)	≥90°
背板上折(Back Section Raised from the Horizontal)	≥45°	腿板下折(Leg Section Lowered from the Horizontal)	≥90°
背板下折(Back Section Lowered from the Horizontal)	≥20°	腰板上升(Kidney Bridge Elevation) ≥100mm	
头板上折(Head Section Raised)	≥45°	包装体积 (Volume) 138×76×99cm	



## 普通手术台(B1型、B1S型)

Ordinary Operating Table (Model B1, B1S)

本产品供医院手术室施行头、颈、胸腹腔、会阴及四肢等外科、妇产科、五官科、骨科等手术用。具有综合多能、轻便灵活、实用价廉的特点。B1S型为不锈钢。

This table is designed for surgical procedures of the head, neck, thorax and abdomen, And extremities as well as for gynaecological, Oto-rhino-laryngological and orthopaedics operations. It is characterized by versatility, easy operation, good quality and low price. Model B1S is stainless steel.





主要规格 (Specifications)		
长 (Length)	1950mm	
宽(Width)	480mm	
高 (Height)	750mm	

主要技术参数 (Main Technical Parameters)	
背板上折(Back Section Raised from the Horizontal)	≥50°
背板下折(Back Section Lowered from the Horizontal)	≥20°
腿板下折(Leg Section Lowered from the Horizontal)	≥90°
包装体积 (Volume) 140×71×106cm	

## 眼科手术台(99型、99A型)

Ophthalmology Operating Table (Model 99, 99A)

该产品是根据医院临床要求而开发的一种适合于眼科手术的产品。该手术台的最低高度为530mm。适合医务人员手术时坐姿操作,并设有可调节任意位置的搁手板,可以降低医务人员的疲劳。手术台台面采用液压升降,头板采用丝杆机构升降,结构新颖,操作方便,性能可靠,是眼科手术的理想产品。



主要规格 (Specifications)	
长 (Length)	1950mm
宽 (Width)	550mm
高 (Height)	530 - 780mm
头板升降行程 (Distance of Head section goiny upand down)	100mm
句	om

Ophthalmology Operating Table is a new product designed specially for ophthalmology operation, which meets the need of hospital clinical demands. This operating table can be lowered to 530mm, which is convenient for the doctors during the procedure of the surgery. The table is equipped with hand rest for decreasing physical fatigue of doctor. And, top of the table can be raised or lowered hydraulically by means of an oil pump. The apparatus of leading screws elevates head part. Its configuration is fresh, and it can be easily adjusted. Easy operation is one of its features. This table is ideal equipment for ophthalmology operation.

